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Abstract (en)
[origin: WO9119795A1] Disclosure is made of nonpathogenic variant viruses, which may be generated through genetic engineering or which may
arise spontaneously in a population of infected individuals. As specifically exemplified, the invention relates to nonpathogenic HIV variants which are
competitive with pathogenic strains, and thus, nonpathogenic variant can be used to ameliorate the clinical condition of AIDS patients.

Abstract (fr)
On décrit des variantes de virus non pathogènes, qui peuvent être générées par génie génétique ou qui peuvent apparaître spontanément dans une
population d'individus infectés. Comme démontré par des exemples spécifiques, la présente invention a trait à des variantes du VIH non pathogènes
qui peuvent lutter contre des souches pathogènes; il s'ensuit qu'une variante non pathogène peut être utilisée pour améliorer l'état clinique de
patients atteints du SIDA.
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